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前言

　　《传奇聚焦》是由青岛出版社和麦格劳一希尔教育（亚洲）出版公司共同合作奉献给广大英语学
习爱好者的精品读物。
本套丛书共有八辑，每辑精选了九位当今明星级成功人士的传奇故事。
他们当中有影视明星，有运动健将，也有作家或者音乐家。
他们有的在成长过程中生活窘迫，但是通过不懈的努力，最终获得了成功；有的专注于实现自己的梦
想，不理会别人的诋毁和嘲笑；有的在功成名就之后依然会经受种种挑战。
这些名人的成功历程将带给你超越语言学习的更多人生感悟和启示。
　　本套丛书将美国的阅读学习方法原汁原味地呈献给中国的英语学习爱好者。
不要担心你看不懂文中的一些生词或句子，多读几遍，只要你按照书中的阅读技巧提示和训练坚持不
懈地逐本书读下去，你一定会看到惊喜的变化！
英语阅读水平的提高并不是本套丛书带领你学习的惟一目标，启迪思考、活跃思维、激发讨论才能让
你真正会学习，并一生受益无穷！
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内容概要

本书共包含三个单元，每个单元有三课，每课中有一篇关于某位名人的文章，之后是相关练习题。
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书籍目录

前言如何使用本书Unit 1　1  Lang Lang Piano Man　2  ShaniaTwain AHappyEnding　3  DeiGn Branch
Learning a Good Lesson　Compare and Contrast ChartUnit 2　4  Michelle Wie Young Golf Star　5  Johnny
Depp Being an Actor Wasn’t His Plan　6  Tim McGraw Music Man and Family Man　Compare and Contrast
ChartUnit 3ANSWERS
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章节摘录

　　Manning and his eight brothers and sisters had to take care of themselves. Sometimes their mother would
disappear for days at a time, leaving almost nothing in the house for the children to eat. Manning ate margarine and
sugar sandwiches. "It was hard," he recalls. "It was real hard." Finally state officials got involved and sent the children
to foster homes. Manning was moved from one foster family to the next. At the age of 16, he was sent to the Mc
Cobb Home for Boys. By then he had learned not to get attached to anything around him, including schools,
neighborhoods, and people. "I was just used to having things snatched away from me," he says. One thing Manning
held onto was his dream of being an artist. His stepfather had taught him to draw and paint when he was a little boy.
Manning had been doing art ever since. He hoped to live in Paris and make a living by selling paintings. So at age
18, he went to college to study art. He had an eerie feeling, though. Everything he had ever loved had been taken
away from him. What if the same thing happened with painting？
 What if he somehow lost his sight？
He had no reason to think he would lose his vision, but he prepared for it any way. He practiced washing dishes
with his eyes closed. He dialed the telephone in the dark. He kept studying to be an artist, but he said, "The way
things have been going in my life, you know, it might not happen."

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<传奇聚焦-第2辑>>

编辑推荐

　　Mlso inside Michelle Wie Golfs young new superstar Deion Branch Learning good lessons on and off the field
Shania Twain Singing her way. To a happy ending And more！
本套丛书中每辑内容包括：9篇精彩纷呈的名人传记，3级合理配置的阅读梯次，提升阅读理解力和评
判性思维的读后练习，综合分析每单元篇章内容的比较和对照表。
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